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. Matęusz Zimmermann
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. Lucyna Kohut

. Ilona Paczyńska

. Krystyna Waliczek
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Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia

2. Przesunięcie środków z lmprezy ,,Zapaleńcy" na remont chodnika

3. Informacja na temat budowy parku przy ulicy Królowei Jadwigi

4. lnformacja na temat remontu fragmentu drogł przy ulicy Gómiczej

5. Informacja na temat zabudowań na kosze

Ad. 1

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Zarządtl Osiedla .,Barbara" Andrzej Maj, który na
podstawie listy obecności stwierdził kworum. Lista obecności w załącznlku do protokołu.

Ad.2

Zarząd Osiedla ,,Barbara" zadecydował iZ środki finansowe (cńery tysiące złotych), które
miały zostać przęznaczonę na imprezę ,,Zapaleńcy" w roku 2020, zostanie przeznaczonę na
remont chodnika przy ulicy Nad Białką.

Ad.3

Przewodniczący Zatządu Osiedla ,,Barbara" Ąn&zej Maj poinformował Zarząd Osiedla na
temat stanu budowy parku przy ulicy Królowej Jadwigi.

Ad.4
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Przewodniczący Zarządu Osiedla ,oBarbara" Andrzej Maj poinformował Zarząd Osiedla na
temat postępu w planach remonfu odcinka drogi na ulicy Górniczej pomiędzy zabytkowymi
kamienicami (między l, a2 ruęderrl).

Ad.5

Przewodnicząay Zaruądu Osiedla ,,Batbatd' Andrzej Maj poinformował Zarząd Osiedla o
zabudowaniach na kosze na osiedlu, a resńę środków finansowych przeznaczono na tablicę
informacyjną.

Na Ęm protokół zakończono.
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